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Protokół nr 46/2021 z XLVI sesji Rady Miasta Świnoujście,  

która odbyła się w dniu 22 kwietnia 2021 roku 

od godz. 900 do godz. 1941. 
W sesji uczestniczyli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

3. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

5. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

7. Dyrektorzy jednostek, 

8. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady XLVI sesji Rady Miasta w dniu 22 kwietnia 2021 roku o godzinie 900 po stwierdzeniu 

kworum otworzyła i prowadziła przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodnicząca 

Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

(załącznik nr 1 do protokołu): 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości, 

 projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Ku Morzu do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel złożyła wniosek w imieniu 

komisji o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta przedstawiła informację o złożeniu przez Grupę Radnych: 

 wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady 

Ministrów o natychmiastowe przystąpienie do rozmów dot. terenów po Morskiej Stoczni 

Remontowej S.A. Oddział w Świnoujściu (załącznik nr 3 do protokołu), 

 wniosku o wprowadzenie do porządku obrad w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów  

o interwencje w sprawie nieograniczenia dojazdu do Latarni Morskiej i Fortu Gerharda  

w Świnoujściu (załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Następnie zarządziła głosowania nad przyjęciem kolejno wniosków o wprowadzenie do porządku 

obrad: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości (jako pkt 5 porządku obrad). 

Za głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było; 

 projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Ku Morzu do kategorii dróg gminnych (jako pkt 16 

porządku obrad). 

Za głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było; 

 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (jako pkt 15 porządku obrad). 

Za głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 głosie wstrzymującym się; 

 projektu uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów o natychmiastowe przystąpienie 

do rozmów dot. terenów po Morskiej Stoczni Remontowej S.A. Oddział w Świnoujściu  

(jako pkt 17 porządku obrad). 

Za głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było; 
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 projektu uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów o interwencje w sprawie 

nieograniczenia dojazdu do Latarni Morskiej i Fortu Gerharda w Świnoujściu (jako pkt 18 

porządku obrad). 

Za głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wnioski zostały przyjęte. 

 

Głosowanie nad przyjęciem projektu porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych i głosie wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

 

Głosowania nad przyjęciem protokołów z: 

 XLIV sesji Rady Miasta. 

Za głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 XLV Nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 

Za głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z projektem porządku obrad stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady  

i radnych w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje. Kolejno oddała 

głos Przewodniczącemu Komisji Doraźnej Rady Miasta, który przedstawił informację na temat pracy 

komisji dot. przygotowania rozwiązań dotyczących gospodarki odpadami na terenie Miasta 

Świnoujście oraz funkcjonowania Miasta Świnoujście w  Celowym Związku Gmin R-XXI. 

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawił Prezydent Miasta Pan Janusz Żmurkiewicz.  

 

Ad. pkt 4 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informację dotyczącą ilości 

złożonych interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 5 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości: 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/363/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  
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Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 12 członków Komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021  

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/364/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021 stanowi  

załącznik nr 10 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej  

w drodze inkasa. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa wraz z autopoprawką:  

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/365/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa stanowi załącznik nr 12  

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 12 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg:  
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Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XLVI/366/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych  

na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata. 
 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 13 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/367/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  

na czas dłuższy niż 3 lata stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata. 
 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 12 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/368/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  

na czas dłuższy niż 3 lata stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej. 
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Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 12 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków Komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/369/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r o zmianie uchwały 

w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 12 członków Komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków Komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie określenia rodzajów zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/370/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie 

określenia rodzajów zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. pkt 13 – Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawiciela Gminy Miasto 

Świnoujście do Powiatowej Rady Rynku Pracy. 
 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. Zaproponował kandydaturę 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Marka Niewiarowskiego na przedstawiciela Gminy Miasto 

Świnoujście do Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

Kandydat wyraził zgodę. 
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Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie desygnowania przedstawiciela Gminy Miasto Świnoujście do Powiatowej Rady Rynku 

Pracy: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/371/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie 

desygnowania przedstawiciela Gminy Miasto Świnoujście do Powiatowej Rady Rynku Pracy stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. pkt 14 – Zapoznanie: 

a/ z rocznym sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020, 

b/ z rocznym sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu pieczy zastępczej w 2020 roku  

oraz zestawieniem potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej, 

c/ z raportem z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2020, 

d/ ze sprawozdaniem z realizacji Założeń polityki senioralnej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2019-2025. 
 

Sprawozdania oraz raport zostały przedstawione radnym.  

Dyskusja. 

Sprawozdania oraz raport zostały przyjęte i stanowią kolejno załączniki nr 26, nr 27, nr 28 i nr 29 

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji  

od godz. 1420 do godz. 1500. Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Ad. pkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel. 

 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku: 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach 

wstrzymujących się.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/372/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie 

rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Ad. pkt 16 – Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Ku Morzu do kategorii dróg 

gminnych. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Kolejno Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że na 

posiedzeniu komisji w dniu 20 kwietnia 2021 r. w wyniku dyskusji, przyjęto wniosek dotyczący 

przygotowania projektu uchwały w sprawie nadania statusu drogi publicznej ul. Ku Morzu. 
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Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zaliczenia ulicy Ku Morzu do kategorii dróg gminnych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/373/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie 

zaliczenia ulicy Ku Morzu do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

 

Ad. pkt 17 – Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów o natychmiastowe 

przystąpienie do rozmów dot. terenów po Morskiej Stoczni Remontowej S.A. Oddział  

w Świnoujściu. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami w imieniu wnioskodawców przedstawiła Przewodnicząca 

Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

Kolejno Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że na 

posiedzenie komisji w dniu 20 kwietnia 2021 r. zaproszona została Pani Aneta Stawicka jako 

przedstawiciel Komitetu Społecznego Obrony Miejsc Pracy i Terenów Morskiej Stoczni Remontowej 

„Gryfia” S.A. w Świnoujściu, która przekazała informacje dotyczące terenów po Morskiej Stoczni 

Remontowej S.A. Oddział w Świnoujściu.  

Radna Sylwia Marszałek w imieniu wnioskodawców przedstawiła autopoprawki do projektu 

uchwały. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano poprawki do tytułu i projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów o pilne przystąpienie do rozmów dotyczących terenów 

po Morskiej Stoczni Remontowej S.A. Oddział w Świnoujściu wraz z poprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/374/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r w sprawie apelu  

do Prezesa Rady Ministrów o pilne przystąpienie do rozmów dotyczących terenów po Morskiej 

Stoczni Remontowej S.A. Oddział w Świnoujściu stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Ad. pkt 18 – Podjęcie uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów o interwencje  

w sprawie nieograniczenia dojazdu do Latarni Morskiej i Fortu Gerharda w Świnoujściu. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami w imieniu wnioskodawców przedstawiła Przewodnicząca 

Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

Kolejno Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta Sławomir Nowicki 

poinformował, że na posiedzeniu komisji w dniu 20 kwietnia 2021 r. w wyniku dyskusji przyjęto 

wniosek w sprawie przygotowania apelu dotyczącego nieograniczania dojazdu do Latarni Morskiej  

i Fortu Gerharda w Świnoujściu. 

 

Dyskusja, w trakcie której wypracowano poprawki do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji  

od godz. 1630 do godz. 1740, w trakcie której został powołany zespół roboczy, który przygotował 

poprawki do tytułu i projektu uchwały. Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Dyskusja. 

Radny Jan Borowski złożył wniosek o zamknięcie listy mówców. 
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Za głosowało 8 radnych, 3 głosy były przeciwne, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

dotycząca apelu do Prezesa Rady Ministrów o interwencję w sprawie nieograniczania dojazdu drogą 

publiczną do portu oraz obiektów zabytkowych Latarni i Fortu Gerharda w Świnoujściu  

wraz z poprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XLVI/375/2021 Rady Miasta Świnoujście z dnia 22 kwietnia 2021 r dotycząca apelu  

do Prezesa Rady Ministrów o interwencję w sprawie nieograniczania dojazdu drogą publiczną  

do portu oraz obiektów zabytkowych Latarni i Fortu Gerharda w Świnoujściu stanowi załącznik  

nr 36 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Ad. pkt 19 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego.  

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad. pkt 20 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zamknęła 

obrady XLVI sesji Rady Miasta w dniu 22 kwietnia 2021 r. o godzinie 1941. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 39 do protokołu oraz nagranie z przebiegu sesji  

w formacie mp4 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

Sporządziła:  

Emilia Solka 


